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Vragen van het lid Kooiman (SP) aan de Staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht dat de Inspectie Jeugdzorg 
geen onderzoek doet naar zelfdoding (ingezonden 31 juli 2017). 

Vraag 1
Is het waar dat de Inspectie Jeugdzorg geen onderzoek doet naar de 
zelfmoord van een jongen in Venlo, bij wie jeugdzorg in een eerder stadium 
betrokken is geweest?1 

Vraag 2
Klopt het dat de gemeente Venlo formeel niet verplicht is zelf een melding te 
doen bij de Inspectie Jeugdzorg? Wat is uw oordeel in deze? 

Vraag 3
Wat maakt dat de gemeente Heerlen in een soortgelijke situatie wel melding 
heeft gedaan en dit wel onderzocht wordt en de gemeente Venlo dit laat 
liggen? Vanwaar deze ogenschijnlijke willekeur? 

Vraag 4
Kunt u de uitspraak van de Inspectie Jeugdzorg duiden dat «de gemeente 
Venlo alle reden heeft om zelf te onderzoeken wat hier fout is gegaan»? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat, wanneer jeugdzorg op enig moment betrokken is 
geweest bij een minderjarige die zelfmoord pleegt, gemeenten standaard een 
melding moeten doen bij de Inspectie Jeugdzorg en de Inspectie dit ook moet 
onderzoeken? Zo nee, waarom niet?

1 De Limburger, 27 juli 2017, «Inspecties doen geen onderzoek naar zelfdoding Vladimirs» http://
www.limburger.nl/cnt/dmf20170727_00044101/geen-onderzoek-inspecties-naar-zelfdoding-
vladimirs
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